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PROTOKOŁ Nr LVI/2014  

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 30 września 2014r. 

 

  

 

Pkt 1. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył pięćdziesiąte szóste w 

bieżącej kadencji obrady sesji Rady Miejskiej.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 15 radnych. 

 

Powitał  radnych, Panią Burmistrz, oraz wszystkich przybyłych na dzisiejsze obrady. 

  

Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

  

Pan Przewodniczący spytał, czy ktoś z radnych ma  jakieś uwagi bądź propozycje do 

otrzymanego porządku obrad. 

Radni uwag nie wnieśli, dlatego odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu  LV Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6.   Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Przyjęcie „Informacji o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków za I półrocze 2014r.”. 

- opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

- dyskusja 

8. Informacja  na temat stanu przygotowań placówek oświatowych do nowego 

roku    szkolnego. 

9. Informacja o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży. 

10.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi Pana Jana Grota na działania Burmistrza Stąporkowa, 

b)wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych, 

c) zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w 

Stąporkowie z dnia 27 marca 2013r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Stąporków, których właścicielem lub 

zarządzającym jest gmina Stąporków oraz warunków i zasad korzystania z 

tych przystanków. 

d) zabezpieczenia środków finansowych na przygotowanie i realizację zadania 

planowanego do współfinansowania w ramach „Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych 2012-2015 – Etap II – Bezpieczeństwo-

Dostępność-Rozwój”. 
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e) sprzedaży nieruchomości położonej w Wielkiej Wsi stanowiącej własność 

Gminy Stąporków, 

f) uzupełnienia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych o inne formy wychowania przedszkolnego na 

terenie gminy Stąporków, 

g) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

dotyczącej Suchedniowsko-Oblęgorskiego Parku Krajobrazowego, 

h) zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2014-

2026,  

i) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2014 rok, 

11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

12. Sprawy  różne. 

           13. Zamknięcie obrad sesji     

  

W głosowaniu jawnym radni  porządek obrad dzisiejszej sesji  przyjęli jednogłośnie . 

 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu   pięćdziesiątej piątej sesji. 

 Protokoł z LV sesji został przyjęty przez radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

 Pan Wiceprzewodniczący w imieniu Pana Przewodniczącego  odczytał informację o 

działalności międzysesyjnej. ( w załączeniu do protokołu) 

  

Pkt 5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej  

 Informację o działalności międzysesyjnej w imieniu Pani Burmistrz odczytał Pan 

Sekretarz Gminy. ( w załączeniu do protokołu) 

 

 Pkt 6. Zapytania i interpelacje radnych. 

 Radny Dariusz Młodawski: 

1. Podziękował za załatanie dziury w drodze na ul.  Krasińskiego i Słowackiego. Nie 

jest to zrobione porządnie, ale nie ma już niebezpieczeństwa. 

2. Na ul. Dr.Anki i Krasińskiego zapadają się studzienki kanalizacyjne i w przyszłości 

może dojść do nieszczęścia. 

3. Wrócił do napisów na przystankach autobusowych. Wie, że należy je malować 

bardzo często, ponieważ są grupy ludzi, którzy nie szanują naszego wspólnego 

dobra i uważają, że wszystko im wolno. Musimy być konsekwentni w działaniu i 

mimo, że jest to kosztowne trzeba zamalowywać Napisy są złym przykładem dla 

młodego pokolenia. Jeśli dostaniemy farbę, możemy to robić sami, przykładem jest 

kolega Marcin, który tak zrobił w Błaszkowie. Poprosił również Komendanta 

Policji aby zwrócili baczniejszą uwagę i gdyby się udało dla przykładu kogoś 

ukarać być może odniesie to pożądany skutek. 

4. Następnie podziękował wszystkim, którzy uczestniczyli w uroczystościach 

pogrzebowych jego ojca i za to, że w tych trudnych chwilach byli z nim. 

Radny Edward Mazur: 

1. Na poprzedniej sesji składał interpelacje nt. progów zwalniających na ul. 

Fabrycznej w Hucisku oraz chodnika i nie otrzymał odpowiedzi. 



 3 

2. Zgłaszał już problem który pojawił się przy budowie Oś. Dr.Anki. Wykonawca 

pozostawia dużo nieczystości na ulicach wjazdowych. Nazbierało się już na niej 

dużo piachu i gliny i jest to niebezpieczne dla pieszych i dla pojazdów. Należy to 

sprzątnąć. 

3. Wczoraj na Komisji okazało się, że przystanku na ul. Górniczej przy ZUK nie 

będzie. Dlatego apeluje do Pani Burmistrz, żeby tą sprawą zajęła się osobiście. 

Ludzie mogą wysiąść tylko na ul. Koneckiej lub na Osiedlu. Odległość jest bardzo 

duża, a zawsze tam przystanek był. 

Pan Przewodniczący poparł wypowiedź radnego Mazura dotyczące oczyszczenia ulic 

dojazdowych do budowy. 

 

Pkt 7. 

Przyjęcie „Informacji o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków za I półrocze 2014r.”. 

- Pani Przewodniczącą  Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego     

  odczytała opinię Komisji 

Radni nie wzięli udziału w dyskusji  na temat „Informacji o przebiegu 

wykonania budżetu i kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków za I półrocze 2014r.”. 

  

W głosowaniu jawnym 12 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi się ”Informacja 

została przyjęta.  

  

Pkt 8. 

Informacja  na temat stanu przygotowań placówek oświatowych do nowego 

roku    szkolnego. 

Radni nie wnosili żadnych pytań i uwag do informacji. 

 

 Pkt 9. 

Informacja o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży. 

Radni nie wnieśli żadnych pytań i uwag do informacji. 

 

Pkt 10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

Na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 29 września  zostały omówione    wszystkie 

projekty uchwał.  

Ponieważ radni mają je przed sobą Pan Przewodniczący ich nie odczytywał. 

 

Pkt 10 „a”  

Projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi Pana Jana Grota na działania 

Burmistrza Stąporkowa, 

Uchwała Nr LVI/451/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Jana Grota na 

działania Burmistrza Stąporkowa, została podjęta jednogłośnie.   

 

Pkt 10 „b” 

 Projekt uchwały w sprawie     wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych, 



 4 

 

  

Uchwała Nr LVI/452/2014 w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji 

nowych przystanków komunikacyjnych, została podjęta 14 głosami „za” i 1 

głosem       „wstrzymującym się”. 

 

Pkt 10 „c” 

 Projekt uchwały w sprawie     zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr 

XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 27 marca 2013r. w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Stąporków, 

których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Stąporków oraz warunków i 

zasad korzystania z tych przystanków. 

Uchwała Nr LVI/453/2014 w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr 

XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 27 marca 2013r. w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Stąporków, 

których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Stąporków oraz warunków i 

zasad korzystania z tych przystanków została podjęta 14 i 1 głosem  

„wstrzymującym się”. 

 

Pkt 10 „d” 

Projekt uchwały w sprawie   zabezpieczenia środków finansowych na 

przygotowanie i realizację zadania planowanego do współfinansowania w ramach 

„Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2012-2015 – Etap II – 

Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój”. 

Pan Przewodniczący powiedział, że uważa, że kwota jest bardzo duża. 

Uchwała Nr LVI/454/2014   w sprawie   zabezpieczenia środków finansowych na 

przygotowanie i realizację zadania planowanego do współfinansowania w ramach 

„Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2012-2015 – Etap II – 

Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój” została podjęta 14 głosami „za” i 1 głosem  

„wstrzymującym się”. 

 

Pkt 10 „e” 

Projekt uchwały w sprawie    sprzedaży nieruchomości położonej w Wielkiej 

Wsi stanowiącej własność Gminy Stąporków, 

Uchwała Nr LVI/455/2014  w sprawie    sprzedaży nieruchomości położonej w 

Wielkiej Wsi stanowiącej własność Gminy Stąporków, została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Pkt 10 „f” 

Projekt uchwały w sprawie  uzupełnienia sieci publicznych przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych o inne formy wychowania 

przedszkolnego na terenie gminy Stąporków, 

Uchwała Nr LVI/456/2014 w sprawie  uzupełnienia sieci publicznych przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych o inne formy wychowania 

przedszkolnego na terenie gminy Stąporków, została podjęta jednogłośnie. 
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Pkt 10 „g” 

Projekt uchwały w sprawie  uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego dotyczącej Suchedniowsko-Oblęgorskiego Parku 

Krajobrazowego, 

Uchwała Nr LVI/458/2014 w sprawie  uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego dotyczącej Suchedniowsko-Oblęgorskiego Parku 

Krajobrazowego, została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt 10 „h” 

Projekt uchwały w sprawie   zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2014-2026,  

Uchwała Nr LVI/459/2014 w sprawie  została podjęta 10 głosami „za” i 5 głosami  

„wstrzymującymi się”. 

 

Pkt 10 „i” 

Projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2014 rok 

Uchwała Nr LVI/457/2014 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2014 rok 

 została podjęta 10 głosami „za” i 5 głosami „wstrzymującymi się”. 

 

Pkt 11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

Pani Burmistrz –  

Radnemu Dariuszowi Młodawskiemu – 

1. Malowanie przystanków jest zgłoszone i niebawem będzie zrealizowane. 

2. Odnośnie zapadających się studzienek – firmy, które mogą to wykonać mają 

już prace gdzie indziej zlecone i jest to problem. Firma która robi Dr Anki jak 

zejdzie z tej budowy, to wejdzie na studzienki. 

Radnemu Mazurowi: 

1. Odpowiedź na interpelację jest w Biurze Rady. 

2. Przystanek na Górniczej – GDDKiA będzie robiła w ciągu dwóch miesięcy 

objazd gdyż interweniowaliśmy . Stanowisko Pani Burmistrz też jest takie, że 

tam powinien być przystanek i tego się będziemy trzymać i będziemy do tego 

dążyli.  

3. Odnośnie zanieczyszczenia dróg prowadzących do Dr. Anki – Pani Burmistrz 

zgłosi do pracownika i będzie firma  sprzątać tam częściej. 

 

Pkt 12. Sprawy  różne. 

Radny Alfred Naorecki – w wypowiedzi zwrócił się do radnych powiatowych – o 

remoncie drogi w Draczowie wiedzieli od trzech lat. Dziękuje, że w tym roku została 

zrobiona, ale pozostało ok. 80m do jej zakończenia. Nikt z powiatu nie wiedział, że 

tam jest 1080m. i zrobionych jest 1000m bo takie było zgłoszenie. Proszę 

wytłumaczyć to ludziom dlaczego i zobaczyć jak to wygląda. 

Pan Jan Telecki – Sołtys z Niekłania Małego – odniósł się do dróg. Powiat kładzie 

nawierzchnię, nie robi rowów, chodników, ani przepustów. Kto będzie w przyszłości 

do tego wracał. Podzielił się spostrzeżeniem jakie widział w innych miejscowościach. 

Poszerza się jezdnię o 2 metry i zakreśla się linią ciągłą. Tamtędy chodzą piesi a nie 
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jezdnią. Jest to bezpieczniejsze, tym bardziej, że chodników nikt nie odśnieża, a 

jezdnia byłaby odśnieżona. Warto o tym podyskutować na forum Rady Powiatu. 

Radny Edward Mazur – odnośnie boiska przy SP 1 w Stąporkowie powiedział, że był 

tam z Komisją i stwierdzili, że jeszcze nie jest oddane do użytku, a jest już w fatalnym 

stanie. Nie jest wykoszone, kamienie na boisku, woda na boisku, brak piłkochwytów. 

Wydaliśmy na to 70 tys zł. a jeśli będzie w takim stanie, w przyszłym roku będzie 

nadawało się do remontu.   

Pan Przewodniczący RM – w uzupełnieniu dodał, że jest to zadanie skierowanie do 

Pana Sekretarza, który winien przeprowadzić rozmowę z Panią Dyrektor, gdyż ona 

była inwestorem. Należy znaleźć pieniądze przede wszystkim na piłkochwyty, bo gdy 

kończy się boisko zaraz znajduje się rzeka doktórem może wpaść piłka i dzieci 

bezmyślnie mogą po nią pójść i będzie nieszczęście. 

Pan Tadeusz Dobrowolski – sołtys z Lelitkowa – po raz kolejny prosi radnych 

powiatowych o interwencję w sprawie udrożnienia 400 m rowu przy drodze 

powiatowej. Od 6 lat ludzi topi i nie mogą nic zadziałać. 

Pan Krzysztof Wojcierowski – Radny Rady powiatu. 

1. Odnośnie dróg powiatowych – jak samorząd jest stary, tak problem był, jest i 

pewnie będzie. Jak już mówił, drogi powiatowe są robione na zasadzie 

współfinansowania 50/50 % powiat z gminą. Dotyczy to konkretnie każdej 

gminy na terenie powiatu koneckiego. Włodarze danej gminy siadają do 

jednego stołu z Zarządem i Starostą i ustalają która droga będzie zrobiona. 

Wszystkie sugestie odnośnie dróg i poboczy przy drogach powiatowych 

oczywiście przekaże. Jeśli chodzi o Lelitków, dał słowo honoru i będzie w 

ciągu dwóch tygodni zrobione. Jeśli chodzi o Duraczów dowie się i odpowie. 

2. Odnośnie dożynek powiatowych -  było mu przykro gdyż wszystkie gminy były 

reprezentowane przez Wójtów, Burmistrzów, Z-ców, Przewodniczących Rad 

lub ich Zastępców, a od nas był tylko Pan Sekretarz jako reprezentant Gminy i 

Pani Dyrektor Szkoły Ponadgimnazjalnej której szkoła i tak podlega pod 

powiat. Było to trochę miałkie, chociaż Pan Sekretarz się starał. Jednak należy 

pamiętać, że kij ma dwa końce i działa w dwie strony. 

3. Następna sprawa, to uregulowanie gruntów pod drogami powiatowymi. 

Otrzymał pismo tak jak inni radni powiatowi z naszej gminy. Poinformował, że 

jako radny powiatowy w trakcie czterech lat złożył w tej sprawie 6 interpelacji. 

Trzykrotnie głosował przeciwko udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 

argumentując tym konkretnym przykładem, że Zarząd nie zrobił nic  w tej 

kwestii, żeby grunty pod drogami powiatowymi nareszcie zacząć je realizować. 

Za każdym razem na interpelację otrzymywał odpowiedź, że są to duże koszty i 

na razie nas na to nie jest stać. W następnej interpelacji zasugerował, żeby w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej zaznaczyć, żeby wyasygnować co roku 

jakiś procent na ten cel. Ciekawe jak inni radni powiatowi w tym członek 

Zarządu, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu na to odpowiedzą i czy w ogóle 

odpowiedzą. 

4. Spytał, dlaczego przed Domem Kultury, gdzie prowadzona jest inwestycja nie 

ma tablicy znamionowej kto jest inwestorem, kto wykonuje dane zadanie, a 

taka powinna być. 

Pan Wojciech Ślefarski – Sekretarz Gminy odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy: 
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1. Odnośnie tablicy przekaże Pani Dyrektor Domu Kultury. 

2. Odnośnie dożynek powiatowych – nie wie co Pan Radny ma na myśli mówiąc, 

że reprezentował Gminę i to było miałkie. Reprezentował Gminę dumnie i 

cieszył się, że tam był. Natomiast osobiście było mu bardzo smutno, że widział 

Radnego i nie podszedł do niego. Mógł dojść, przywitać się i byłoby to fajne i 

byłoby mu raźniej. 

Radny Alfred Naorecki – odnosząc się do wypowiedzi radnego Wojcierowskiego 

powiedział, że nasza gmina zabezpiecza środki na współfinansowanie dróg 

powiatowych. Pytał natomiast konkretnie czy nie było możliwości zmierzyć jakiej 

długości jest droga przez Duraczów. Na spotkaniu z delegacją z Duraczowa i Błotnicy 

Pan Starosta dobitnie powiedział, że jakie drogi powiatowe będą robione decyduje 

powiat. 

Pani Joanna Wojna – Sołtys z Huciska: 

1. Ulica Fabryczna w Hucisku – jest to trzecie podejście do tej drogi. Zdziwiona 

jest ponieważ Pani Burmistrz po raz pierwszy do wszystkich mieszkańców 

ulicy Fabrycznej napisała pismo ponieważ wcześniej napisali pismo od 

mieszkańców prosząc aby przy budowie tej drogi był zaprojektowany i 

wykonany chodnik. Jest podjęta uchwała, że wszystko na razie jest w 

projektowaniu i oczekuje się na zatwierdzenie wniosku o dofinansowanie. Nie 

wiedzą natomiast co znaczy słowo I etap. Co w tym etapie będzie zrobione. 

Ulica Fabryczna potrzebuje przede wszystkim chodnika. Propozycja sołtysa z 

Niekłania jest bardzo dobra. Nie budować odrębnego chodnika, tylko drogę 

oddzielić pasem. 

2. Wielokrotnie była mowa na temat zdewastowanych szkół które otrzymała Pani 

Burmistrz po poprzedniku. Ponieważ poprzednikiem Pani Burmistrz był jej mąż 

i być może będzie to odebrane jako wiec wyborczy ponieważ teraz również 

kandyduje jednak pewne sprawy należy sobie wyjaśnić. Dlatego porównała 

nakłady w latach 2003 i 2005 oraz lata 2011 i 2012. Okazuje się, że Niekłań w 

tamtych czasach dostał 335tys.800 dofinansowania na remonty, natomiast w 

latach 2011 i 2012  73tys 869 zł. Szkoła Nr 1 dostała 375 tys. 270zł. w 

późniejszym 161tys 630zł. SP Nr 2 dostała 139 tys. 200 zł., w latach 2011i2012 

Gimnazjum, Podstawówka i Hala remont kosztował 151 tys. zł. 

W tym miejscu Pan Przewodniczący zwrócił Pani Sołtys uwagę, że nie chce aby 

sesja przetworzyła się w wiec wyborczy.  

Pani Sołtys powiedziała, że mówi to dlatego, że w 2012roku wszyscy sołtysi oddali 

swój fundusz sołecki na rzecz szkół. Za tą kwotę została wyremontowana Szkoła w 

Niekłaniu.   

Na zakończenie powiedziała, że pewne rzeczy należy uściślać i mówić prawdę a 

nie ciągle mówić, że nie mamy racji. 

3. Następna sprawa, która dotyczy właśnie Huciska. Na początku sierpnia tego 

roku na jednym z mieszkań Huciska spalił się dach, strych i straż, która gasiła 

pożar pianą zalała całe mieszkanie. Mieszkanie wymaga remontu. Pani z tego 

mieszkania jest emerytką i mieszka z synem, który nie pracuje i choruje na 

kręgosłup. Napisała o pomoc do Opieki Społecznej na remont. Mąż Pani sołtys, 

który w poprzedniej kadencji był Burmistrzem stwierdził, że rada za jego 

kadencji podjęła uchwałę, że pomoc z MOPS w takiej sytuacji winna wynosić 
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od 3 – 5 tys. zł. Przyszły do tej Pani trzy Komisje i dostała za[pomogę w 

wysokości 600 zł. Nie wie na co te 600 zł. Jest tym faktem oburzona. 

4. W piątek spaliła się całkowicie plebania w Hucisku. Ksiądz z rodziną mieszka 

w mieszkaniu udostępnionym mu przez mieszkankę. Nie mają nic, spaliła się 

pościel, książki dzieci do szkoły i dosłownie wszystko. Dziś przyszła tam 

Komisja z urzędu. Dlatego zwraca się do Pana Przewodniczącego aby oni nie 

dostali znów 600 zł. 

Wieś jak może tak im pomaga. Teraz zebrali księdzu prawie 8 tys zł., żeby mógł 

kupić dzieciom spodnie, kurtki, buty, bo zostali bez niczego. Pieniądze jakie 

otrzymają od kościoła zostaną przeznaczone na budowę małej plebanii. 

Jest to dla niej oburzające, że ciągle mówi się o grilach, altankach budowanych na 

wsiach a nie ma pomocy dla ludzi, którzy jej potrzebują. 

Pan Sekretarz Gminy : 

1. Na ul. Fabrycznej I etap, jest to budowa od podstaw drogi, natomiast II etap to 

chodnik. 

2. Odnośnie zdewastowanych szkół i nakładów na nie. Pani sołtys wybrała sobie 

lata, a Pan Sekretarz wybierze sobie inne lata i wskaże, że wtedy nie było 

robione nic, a teraz jest kosmicznie dużo. 

Pani Anna Kobierska – Asystent Burmistrza – odnośnie pomocy MOPS pogorzelcom  

powiedziała, że jest to tak, że Pani Dyrektor w tej chwili nie jest przygotowana do 

odpowiedzi, a Pani sołtys przyszła przygotowana i coś chciała tą informacją osiągnąć. 

Wszyscy jesteśmy wstrząśnięci tym nieszczęściem które te rodziny spotkało. Nie ma 

w tym żadnej złośliwości. Pani wyciąga jakieś rzeczy z przed lat do których Pani 

Dyrektor się dzisiaj nie odniesie, bo nie wie. Wszędzie tam, gdzie staje się tragedia 

uaktywniają się lokalne środowiska przede wszystkim. Przy pożarze w Wielkiej Wsi 

uaktywniła się przy wolontariacie masa ludzi. To co mogli dostać z MOPS to dostali. 

Tak jest w każdym przypadku i prosi aby na nieszczęściu ludzi robić sobie kampanię 

wyborczą.  

Pani Joanna Wojna – sołtys z Huciska – odniosła się do wypowiedzi Pani Kobierskiej 

– nie jest to sprawa sprzed lat, ale sprawa z sierpnia b.r. Co do wolontariatu, to cała 

wieś przy tym pracowała i 8 tys. zebrali na plebanię i na tą Panią też zebrali. Uważa 

natomiast, że władza jest władzą, która pomaga ludziom. Jeżeli się ktoś do niej zwraca 

to liczy na to, że otrzyma pomoc. Powiedziała jej, że otrzyma duże pieniądze. Gdy ta 

Pani dostała 600 zł. płakała do niej, bo jeszcze jest dłużna za dach i inne wydatki, a 

oszczędności nie ma bo jest emerytką. Wówczas Pani sołtys poszła na wieś i zrobiła 

zbiórkę, ale jest to mała wieś i każdy grosz jest potrzebny. Jeśli to, że uważa, że 

podstawowym źródłem pomocy jest MOPS, czy Rada to kampania wyborcza, to jest w 

błędzie. 

Pan Przewodniczący zwrócił się do Pana Sekretarza, aby do Rady wpłynęło pismo ile 

w gminie w ostatnich 4 latach było pożarów i jakie wsparcie było z MOPS. 

Pani Sołtys odniosła się ponadto do tematu szkół twierdząc, że skoro uważa się, że 

szkoły które mają 100 czy 200 dzieci remontowane za Wojnę czy za Garbacza nie 

ulegną degradacji to gratuluje. One muszą być ciągle remontowane. 

Pan Przewodniczący podziękował za to, że ani za Wojnę ani za Garbacza nie była tak 

wyremontowana szkoła w Niekłaniu jak obecnie. 
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Pan Sekretarz – do swej wypowiedzi dodał, że nie powiedział, że szkoły nie były 

remontowane. Poprosił ponadto, aby Pani nie obiecywała nikomu jakie pieniądze 

dostanie z MOPS bo nie ma takiej kompetencji. Nigdy nie należy tak robić. 

Natomiast jeśli chodzi o pożar plebanii, to Pani Burmistrz jest w bezpośrednim 

kontakcie z tą rodziną i jest informowana o bieżącej sytuacji.  

   

Pkt 13. Zamknięcie obrad sesji     

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad 

sesji, Dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokoł sporządziła:                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                       Jacek Kołodziej 

 


